
Bestyrelsesmødet den 1. oktober 2012 
Som mange ved, så holdt bestyrelsen møde i mandags, hvor det var 
foreningens struktur, som var på dagsordenen.  
Efter en lang og god diskussion er vi enige om, at foreningen vil arbejde 
videre ud fra den struktur, som vi vedtog i foråret.  
Der er stadig mange udfordringer i OA, og vi vil arbejde på at løse dem 
hen ad vejen.  
Det er vigtigt, at alle bakker om de tiltag, der tages i bestyrelsen. Det tager 
tid at ændre en organisation, og hvis der er nogen, som gerne vil være med 
til dette arbejde, så er bare om at sige til. :-) 
Håber, at I alle vil være med til at se fremad, og at vi alle hjælper hinanden 
med at komme videre. 
 
Med venlig hilsen 
Lone 
 


